
 
 
 

Verksamhetsplan för Linghems SK år 2021 

Linghems Sportklubb består av sektionerna fotboll, innebandy, gymnastik, badminton, tennis, motion 

och cykel. Anläggningskommittén ligger under fotbollssektionen. Varje sektion bedriver sin egen 

verksamhet utifrån en fastställd ekonomisk ram och verksamhetsplan. Föreningens värdering, att 

verksamheten är öppen för alla som bor i Linghem med omnejd, utgör grunden för hur 

ungdomsverksamheten ska bedrivas. 

Huvudstyrelsen ska  

 verka för att all idrott- och motionsverksamhet i Linghem sker inom Linghems SK 

 jobba för att alla aktiva upplever att de verkar i en trygg och positiv miljö utan 

 medverka till att utveckla ett positivt samarbete såväl mellan som inom föreningens olika 

sektioner 

 ansvara för den övergripande ekonomiska styrningen och tillse att de ekonomiska resurserna 

fördelas rättvist och arbeta för att ekonomin stärks. 

 ansvara för att investeringar och utvecklingsprojekt har en finansieringsplan 

 ansvara för att bidragsansökningar och övriga information samordnas 

 ansvara för upprätthållande och underhåll av medlemsregister 

 vara föreningens representant vid möten där LSK ska vara representerat 

 ansvara för utvecklingen av hemsida 

 vidmakthålla kontakter med övriga organisationer som har en verksamhetsinriktning mot 

barn och ungdomar i Linghem 

 ansvara för Trimbingoverksameten  

Planerade aktiviteter 

Liksom 2020 präglades av en pandemi fortsätter 2021 att påverkas av den i stor utsträckning minst 

fram till sommaren. Traditionella aktiviteter i Linghems SK som valborgsmässofirande och deltagande 

i Linghemsdagen kan inte genomföras. I höst hoppas vi kunna återuppta aktiviteterna fullt ut och 

utveckla dem efter plan. Vi kommer att satsa särskilt för att få igång verksamheterna i nivå med vad 

vi hade innan pandemin. 

Huvudstyrelsen planerar att genomföra ledarträffar för att stärka vi-känslan i föreningen och 

förbättra samarbetet mellan sektionerna. Den planerar vi att genomföra under hösten 2021. 

Det finns en idé om att ha ta ett gemensamt ansvar över sektionerna för årskullar som börjar sina 

aktiviteter, med en bra övergång mellan sommar och vintersäsong, så att känslan kan bli ett LSK-lag, 

snarare en ett fotbollslag, ett innebandylag eller en gymnastikgrupp. 

Det föreningsgemensamma policy-dokumentet Gröna linjen som skulle ha tagits fram 2020 är tyvärr 

försenat pga svårigheten att hålla möten under pandemin. Det skall bli klart under 2021. 

  



 
 
Projekt som ska genomföras under året 

Fortsätta att lyfta upp jämställdhetsarbetet. Antalet aktivitetstillfällen inom föreningen är ganska 

jämnt fördelat mellan könen, men skiljer sig åt mellan sektionerna. Fotbollen är väldigt jämställd med 

många tjejer och killar som är aktiva, medan innebandy, gymnastik och badminton är mera 

könsuppdelade.  

Starta ett motionslopp i Linghem för att stimulera vardagsmotion i alla åldrar och stärka 

gemenskapen i Linghem. 

Hålla ihop ett föreningsgemensamt leverantörsavtal för kläder och utrustning. Ett nytt avtal ska tas 

fram under 2021. 

Strategier och mål att arbeta efter under året 

Arbeta för att de anläggningar som klubben utnyttjar för sin verksamhet håller ändamålsenlig 

kvalitet. Det gäller frågan om en konstgräsplan och fullstor idrottshall i Linghem, att våra 

fotbollsplaner kan hålla en god standard samt att vidmakthålla kvaliteten på motionsspåret genom 

stöd från kommunen. 

Marknadsföra de aktiviteter och idrotter klubben anordnar till hösten 2021 för att bibehålla och 

utöka deltagarantalet i våra verksamheter. Stötta igångsättande av nya verksamheter som cykel-

sektionen när det finns intresse för det i samhället. 

Marknadsföra aktiviteter på den digitala tavlan. 

Marknadsföra att det är LSK som sköter spåret och att vi vill ha hjälp och bidrag. 

Förbättra kommunikationen inom föreningen, främst mellan lag i olika sektioner som delar utövare. 

Hålla ihop ett föreningsgemensamt leverantörsavtal för kläder och utrustning. Ett nytt avtal ska tas 

fram under 2021. 

 

Undertecknande 

Linghem den 22 mars 2021 

 

Gunnar Gustafsson 

_____________________ 

Ordförande 

  



 
 
Verksamhetsplan för LSK Fotboll 2021  

 
Planerade aktiviteter: 

- Uppstart nya lag 
- Domarutbildning 
- Ledarträffar 
- Tränarutbildningar 
- Arbete-/Fixardag Lingheden i april och oktober 
- Fotbollsskolan i anpassad form i juni 
- Linghemscupen (om pandemin tillåter) i augusti 

 
Särskilda satsningar: 

- Slutföra och implementera nya rutindokument bland ledare/spelare/föräldrar: LSK Fotboll 
riktlinje, Ledarmanual samt Spelarutvecklingsplan 

- Att tillsammans med Kultur & Fritid utveckla anläggningen: Konstgräsplan, nya 
omklädningsrum samt förråd. 

- Fortsätta uppvakta Linköpings Kommun för att få till stånd bra faciliteter för lek & idrott i 
Linghem. Ny ”storhall” i Linghem! 

- Utveckla kommunikationsplattform. Ansvarig sökes 
- Fortsatt arbete med Östra nätverket (Linghems SK, Örtomta GoIS, Tallboda IF och Ekängens 

IF) 
- Fortsätta utveckla marknad och sponsring. 

 
 
Strategier och mål att arbeta efter under 2021 

- Behålla spelare så långt det är möjligt inom fotbollen i LSK. Detta görs bl.a genom satsning på 
utbildning av ledare, fadderverksamhet, särskilda fotbollsinsatser som ex. Coerver och 
målvaktsträning.  

- Öka samarbetet mellan lagen så att framtida eventuella hopslagningar i äldre åldrar 
underlättas. 

- Erbjuda alla som vill spela fotboll möjlighet till det i LSK Fotboll 
- Öka ”föreningskulturen” inom LSK Fotboll 
- Ökat samarbete mellan sektionerna inom LSK 

 
 
Linghem 21 mars 2021 
 
 
……………………………………………………. 
Karolina Härle 
Ordförande LSK Fotboll 
  



 
 
 
Verksamhetsplan för Linghems SK Innebandysektion säsongen 2021/2022 

Linghems SK:s Innebandysektions verksamhetsplan inför säsongen 2021/2022 är baserad på samma 

linje som de tidigare 24 säsongerna sektionen har existerat. Det innebär att innebandysektionen ska 

sträva efter att aktivera barn och ungdomar med en meningsfull sysselsättning och lära ut 

förutsättningarna för innebandy samt få fram kompetenta och välutbildade innebandyspelare som i 

en framtid kan konkurrera i ett representationslag. Vi vill också värna om positiv innebandy med 

dominerande inslag av teknik och anfallsinnebandy. För de yngsta lagen är vi måna om att skapa ett 

bestående intresse för innebandy utan hets och tvång. Lek och teknik prioriteras i dessa lag, varför 

vinster och förluster tas med glatt humör.  

Sektionen ska också arbeta för jämställdhet gällande antalet pojk och flicklag samt locka fler kvinnliga 

ledare för en ökad jämställdhet på ledarnivå. 

Intresset för innebandyn i Linghem är fortsatt stort bland de yngsta, det börjar vanligen ca 25-30 nya 

knattar varje höst. Innebandyn har ett stort upptagningsområde. De flesta spelare bor i Linghem men 

vi har även upptagningsområde i Askeby, Törnevalla, Örtomta, Bankekind, Vårdsberg, Tallboda och 

Gistad. Eftersom det är brist på halltider i Linghem så måste verksamheten även bedrivas i andra 

områden vilket kräver träningstider och matcher i andra hallar inne i Linköping. Trots detta räcker 

halltider inte till för att kunna bedriva verksamheten så som vi helst önskar och även tider inne i stan 

är svåråtkomliga. 

 

Planerade aktiviteter 

Sektionen kommer fortsatt att verka för att starta upp två knattelag varje år, ett pojk- och ett flicklag 

det år som de börjar förskoleklass. 

Engagera fler flickor att spela innebandy så att vi på sikt får lika många flick- och pojklag i sektionen 

samt ha ett representationslag dam och herr. 

Fortlöpande utbilda ledare, spelare och föräldrar för att säkerställa en god och utvecklande 

verksamhet.  

Behålla och utveckla de barn och ungdomar och ledare som idag är aktiva i sektionen. 

Styrelsen kommer fortsätta att utveckla rutiner och dokumentation för att underlätta för ledare och 

spelare att vara aktiva och engagerade inom idrotten. 

 

Särskilda satsningar 

Skapa trygga miljöer för våra aktiva spelare att utvecklas i.  

Ett utökat samarbete mellan de olika lagens ledare för att utbyta erfarenheter. Samarbetet kan ske 

genom att t.ex. låna tränare mellan lagen och att ha fler ledarträffar. Samarbetet mellan ledarna är 

en förutsättning om spelarna ska kunna byta lag inom sektionen för att optimera varje individs 

utveckling. 



 
 
Fortsätta att utveckla samarbetet mellan fotbollen och innebandyn för att synka träningar, matcher 

och cuper så att så många spelare som möjligt kan vara med på båda sporterna. Detta sker i 

dokumentet "Samsyn", som förbunden enats om. 

Sektionen har en vision att Linghem ska få en fullstor hall så alla framtida senior-, junior- och 

ungdomslag kan spela sina hemmamatcher I Linghem. Vi fortsätter arbetet att tillsammans med 

övriga sektioner i LSK, påverka politiker och andra beslutsfattare för att en fullstor hall ska kunna 

byggas I Linghem så snart som möjligt. 

 

Undertecknande 

Linghem 2021-02-15 

_________________ 

Benny Vickius 

Ordförande 

  



 
 
Verksamhetsplan för sektion Gymnastik   År 2021 

 

Planerade aktiviteter 

Våruppvisningen kommer inte genomföras på grund av Covid-19 

Klubbmästerskap planeras under hösten/vintern 

Särskilda satsningar 

Fortsätta bedriva gymnastik i Linghem och erbjuda alla åldrar från tre år och uppåt glädje och rörelse. 

Viktigt att samarbete med skolan och övriga sektioner fungerar  

Fortsätta med tre trupper, Svart, grön och vit. 

Fortsätta anpassa träningsutbudet för vuxna med utomhusträningar och digitala live-sändningar tills 

rådande omständigheter ändras och vuxenträning återigen kan ske inomhus. 

 Projekt som ska genomföras under året 

Utbildning av flera ungdomar som vill vara ledare och vidareutbildning av befintliga ledare. 

Stärka varumärket Gymmix som Linghems bästa leverantör av gruppträning. 

Strategier och mål att arbeta efter under året 

Som ovan, vi fortsätter utvecklas som sektion och förhoppningsvis kan vi locka fler föräldrar att 

hjälpa till med grupperna så vi kan fortsätta verksamheten. Ungdomar som fyller tretton erbjuds att 

hjälpa till som hjälpledare. Ungdomar över femton år erbjuds gå baskurs för att kunna ha en egen 

barngrupp. 

 

 

Undertecknande 

Linghem den  

 

 

_____________________ 

Ordförande 

  



 
 
Verksamhetsplan för sektion Badminton   År 2021 

 

Planerade aktiviteter 

Träning för ungdomar födda 2007 – 2011 torsdagar kl 19-20:30 i Himnaskolan.  

Paus för träning för vuxna torsdagar kl 20:30-22 i Himnaskolan under pandemin  

 

Särskilda satsningar 

Inga särskilda planerade. 

 

Projekt som ska genomföras under året 

Återstart av all träning när smittläget förbättrats tillräckligt. 

 

Strategier och mål att arbeta efter under året 

Att fortsätta de befintliga träningsaktiviteterna samt återrekrytera antalet aktiva så att hallen är full 

vid varje träningstillfälle.  

 

 

Linghem den 17/2 2021 

 

_____________________ 

Ordförande 

  



 
 
Verksamhetsplan för sektion Tennis   År 2021 

Inga stora förändringar under 2021 utan att hålla banan på samma fina nivå och med ungefär samma 

medlemskapsantal. 

Inköp handlar om salt och grus och inga stora kostnader. 

 Marknadsföring av medlemskap sker via FB samt om möjligt (pga Corona) på Linghemsdagen i maj 

samt information på Lingheden. 

Funderingar finns på att lägga in sig på Matchi en webb-tjänst för att kunna boka banan men det är 

dels en kostnad och dels en tung administration och frågan är om den servicen till spelarna är värt 

resan med tid och ekonomi. Så tills vidare bokar vi upp tider för spel med hjälp av papper och penna 

vid banan. 

Vi har ett rullande schema under semesterperioden för vattning då vaktmästaren inte är på plats. 

 

__________________________ 

Daniel Karlsson  

tennissektionen 

 

  



 
 
Verksamhetsplan för sektion Motion   År 2021 

 

Vi kommer klippa o hålla snyggt runt spåret. 

 

Det kommer att komma upp nya bänkar för att ersätta de som blev sönderslagna under 2020. 

 

Kommer att komma upp stora stenar o stolpar vid entrén så det inte kommer att kunna åka in med bil 

runt spåret. Sektionens ordförande kommer att ha nyckel så vi kommer att kunna åka in. 

Det blir några parkeringsplatser till. 

 

Har ansökt om pengar till grus men får svar i mars om det. 

 

Det har kommit in ett medborgarförslag om att ha frisbeegolf runt spåret på sidorna men det kommer 

svar senare från kommunen. 

 

__________________________ 

Lena Jansson 

motionssektionen 

 


